

Title (en)

Method and device for labelling a CD

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Etikettieren einer CD

Title (fr)

Méthode et dispositif pour l'étiquetage d'un CD

Publication

**EP 1319601 A2 20030618 (DE)**

Application

**EP 02027648 A 20021212**

Priority

- DE 10161430 A 20011213
- DE 10227230 A 20020618

Abstract (en)

Labeling arrangement (11, 12) comprises a support layer on which a sticky label layer is mounted. The label layer has stampings defining the labels (110, 120). Separating stampings (16, 17, 24, 25) in both label and support layer are used for splitting off the individual labels. Alignment stampings (18, 19, 26, 27) in both support and label layer are for alignment of the labels, while segment stampings (21, 29) in the label layer are to simplify separation of the support layer. <??>The invention also relates to a corresponding method and self-adhesive label paper stamped according to the invention.

Abstract (de)

Eine Anordnung (11; 12) weist eine Trägerschicht sowie eine lösbar auf dieser angeordnete Etikettschicht auf, die auf ihrer Unterseite mit einer selbstklebenden Haftschiicht versehen ist. Auf der Etikettschicht ist eine die Kontur des Etiketts (110; 120) festlegende Umfangsstanzung (15; 23) vorgesehen. Auf der Etikettschicht sowie auf der Trägerschicht sind jeweils zwei Vereinzelungsstanzungen (16, 17; 24, 25), die jeweils von einem Rand (13) der Etikettschicht zu der Umfangsstanzung (15; 23) verlaufen, sowie wenigstens eine Ausrichtestanzung (18, 19; 26, 27) angeordnet, die von einem Rand (13) der Etikettschicht wenigstens teilweise in Richtung zu der Umfangsstanzung (15; 23) hin verläuft. Auf der Trägerschicht ist eine Segmentierstanzung (21; 29) vorgesehen, die sich wenigstens zwischen den Vereinzelungsstanzungen (16, 17; 24, 25) erstreckt. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65C 9/26**

IPC 8 full level

**B65C 9/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65C 9/265** (2013.01)

Citation (applicant)

US 5715934 A 19980210 - TOBOL GRETCHEN [US], et al

Cited by

USD856414S; USD862601S; USD893606S; US10131821B2; US11605313B2; USD914085S; USD983260S; US7934751B2; USD943668S; US9159250B2; US11049420B2; USD900926S; USD961676S; USD986319S; USD877241S; USD941916S; USD1013776S

Designated contracting state (EPC)

ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 1319601 A2 20030618; EP 1319601 A3 20031015; EP 1319601 B1 20050803**

DOCDB simple family (application)

**EP 02027648 A 20021212**